
  

 

 

    

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ТРАНСПОРТ И ПЪТНА БЕЗОПАСНОСТ 

 

                                                        ПРОТОКОЛ № 34 

от заседанието на Постоянната  Комисия по транспорт и пътна безопасност 

 проведено на  14.12.2020 г. 

Днес, 14.12.2020 г. oт 12:30 часа, онлайн, чрез платформата CISCO Webex 

Meeting и излъчвано във фейсбук страницата на СОС се проведе заседание на 

Постоянната Комисия по транспорт и пътна безопасност. 

Заседанието беше открито от председателя на комисията – г-н Карлос Контрера 

в 12:30 часа . 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 

общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към протокола – 

Приложение № 1. 

 

Гласуване на дневния ред: 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

        Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

 

 

 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

 

 

 

 

 

 

 

13 

За         13 

Против няма 

Въздържали се няма 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
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Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

 

По т. 1 от дневния ред:  

Относно: Доклад вх.№ СОА19-ВК66-5256/41/03.12.2020г. относно Приемане на 

промяна в „Механизъм с оперативни мерки за обособяване на зони с ниски 

емисии на вредни вещества на територията на Столична община“, приет с 

Решение №524/25.07.2019г. на СОС с вносители Десислава Билева- зам.-кмет на 

СО, Л. Радева, К. Контрера, З. Зарков, Ив. Таков,Б. Бонев -общ. съветници. 

Г-жа Билева докладва точката. Останалите вносители допълниха, казаното от 

нея. 

Г-н Контрера подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада  бяха взети следните 

решения: 

ПК по Транспорт и пътна безопасност подкрепя Доклада с приложения 

проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
13  

За 11 

Против няма 

Въздържали се  2 

 

По т. 2 от дневния ред:  

Относно: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-9818/19.11.2020г. относно 

експериментално въвеждане на училищни автобуси в централния район на 

София с вносител Кристиан Кръстев- зам. кмет на СО. 

Г-н Кръстев докладва точката.  

Г-н Контрера подлага на гласуване точката. 

Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада  бяха взети следните 

решения: 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-9818-%D0%9A%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B2.pdf/c8cea1bf-168d-40c3-ab12-754bda0a645e
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ПК по Транспорт и пътна безопасност, придружен с положителното 

становище на ПК по образование, култура, наука и културно многообразие 

подкрепя Доклада с приложения проект за решение, като приема 

измененията , направени от нея и предлага следните изменения и 

допълнения в проекта за решение: 

1. в т. 1 текстът: „експериментално за срок от 2 поредни месеца…“ да 

се чете: „… експериментално за срок до 3 поредни месеца…“ 

2. В т.2 текстът „16.11.2020г.“ да се чете „01.02.2021г.“ 

3. Създава нова т. 4 със следния текст: „Възлага на зам.- кмета по 

Направление транспорт и градска мобилност, да създаде 

организация за въвеждане на експерименталните линии и 

представи анализ за ефективността им две седмици преди края на 

определения срок.“ 

4. Създава нова т.5 със следното съдържание: „необходимият 

допълнителен маршрутен пробег в размер на 9.4 км на ден за 

периода на експерименталната експлоатация на линиите У1 и У2 

да се включи в транспортната задача на „Столичния 

Автотранспорт“ ЕАД за 2021г. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
13  

За 13 

Против  няма 

Въздържали се  няма 

 

 

 

По т. 3 от дневния ред:  
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Относно: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-10527/08.12.2020г. относно Предложение 

за прехвърляне на средства от дейност 389 „Други дейности по образованието“, 

§5100 към дейност 606 „Изграждане, ремонт и поддръжка на уличната мрежа“ , 

§1030 с вносител д-р инж. Ангел Джоргов – зам.-кмет на СО 

 Г-н Джоргов докладва точката.  

Г-н Контрера подлага на гласуване точката. 

Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада  бяха взети следните 

решения: 

ПК по Транспорт и пътна безопасност подкрепя Доклада с приложения 

проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
13  

За 13 

Против  няма 

Въздържали се  няма 

 

По т. 4 от дневния ред:  

Относно: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-10515/07.12.2020 г. относно Изваждане 

на участъци от републиканската пътна мрежа, които свързват град София с 

населени места, които попадат в административната рамка на Столична 

община, от „Списъка на републиканските пътища, за които се събира такса за 

ползване на пътната инфраструктура – винетна такса“, чрез подписване на 

Споразумение между АПИ и СО за съвместно финансиране на поддържането 

на републиканските пътища в границите на СО с вносители Десислава Билева – 

зам.-кмет на СО, д-р инж. Ангел Джоргов – зам.-кмет на СО, З. Зарков – общ. 

съветник 

Г-н Джоргов докладва точката. Останалите вносители допълват, казаното от 

него. 

Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада  бяха взети следните 

решения: 
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ПК по Транспорт и пътна безопасност подкрепя Доклада с приложения 

проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
12  

За 12 

Против  няма 

Въздържали се  няма 

 

По т. 5 от дневния ред:  

Относно: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-10658/10.12.2020г. относно промяна 

статута на въведените експериментални промени на автобусни линии на 

масовия градски транспорт и оптимизиране на транспортната схема на масовия 

градски транспорт във връзка с продължаващата епидемична обстановка и 

последствията от нея с вносители З. Зарков и Д. Вучев – общ. съветници. 

Г-н Зарков и г-н Вучев докладваха точката. 

Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада  бяха взети следните 

решения: 

ПК по Транспорт и пътна безопасност подкрепя Доклада с приложения 

проект за решение, като предлага следното изменение в проекта за 

решение: 

- Да се създаде нова т.3 със следното съдържание : „Указва на зам. кмета 

по Направление „Транспорт и градска мобилност“ да създаде работна 

група за промяна на маршрута и разписанията на нощните линии на 

обществения градски транспорт, която да функционира със срок от 

08.01.2021г. до 28.02.2021г. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
13  
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За 13 

Против  няма 

Въздържали се  няма 

По доп. т. 1 от дневния ред:  

Относно: Доклад вх. № СОА20-ВК66-6681/6/10.12.2020 г. относно одобряване 

на проект за подробен устройствен план (ПУП) – изменение на план за 

регулация и застрояване (ИПРЗ) за обезпечаване на „Велосипедна алея от ВТУ 

“Тодор Каблешков“ до гара „Пионер“, райони „Изгрев“ и „Слатина“, с план –

схеми за паркоустройство и благоустройство и вертикална планировка в 

посочения обхват с вносител З. Здравков –гл. арх. на СО. 

Г-н Здравков докладва точката.  

Г-н Контрера подлага на гласуване точката. 

Въз основа на състоялите се разисквания по Доклада  бяха взети следните 

решения: 

ПК по Транспорт и пътна безопасност подкрепя Доклада с приложения проект 

за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11  

За 10 

Против  няма 

Въздържали се  1 

 

 

 

 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието в 16:00 ч.  

  

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-6681-%D0%97%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BA%D0%BE%D0%B2.pdf/778feaae-19b0-4800-82cd-7ff2bd6e435c
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Председател на Постоянната 

Комисия по транспорт и 

пътна безопасност Карлос Контрера П 

            

   

Зам.Председател на 

Постоянната Комисия по 

транспорт и пътна 

безопасност Зафир Зарков П 

            

   

Зам.Председател на 

Постоянната Комисия по 

транспорт и пътна 

безопасност Калоян Паргов П 

            

   

14.12.2020 г. 


